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Proposta d'adhesió a la resolució de 
la FMC i l'acm en relació a renovar 
el compromis del mon local amb 
I'Estatut d'Autonomia 

S'Aprova l'adhesió de l'Ajuntament de Santa 
Eulàlia de Ronçana a la resolució de la FMC 
en relació a renovar el compromis del món 
local amb I'Estatut d'Autonomia. 

Modo contra l'abús que la SGAEfa 
dels drets d'autor 

S'acorda REBUTJAR els abusos que exer-
ceix la SGAE sobre els comerlos i les enti-
tats. 

DEMANAR a la SGAE una relació detallada 
de la factura i els conceptes gravats per 
aquest impost a l 'Ajuntament de Santa 
Eulàlia de Rondana, aixi com el total recap-
tat anualment al nostre municipi i el retorn 
que es fa ais artistes locals que suposada-
ment s'han de beneficiar d'aquest impost. 

PUBLICAR un cop I'any aqüestes dades al 
butlletí municipal Tornaveu i fer-les públi-
ques a través de Canal Set. 

INSTAR al govern Català i al govern 
Espanyol de la necessitai d'establir un nou 
mare de relació amb la SGAE, més just i sen-
se abusos, que concilií els drets de la propie-
tat intel-lectual sens perjudici per les perso-
nes i entiláis que no es lucren amb aquesta 
aclivital. 

Moció per minimitzar la pujada de 
VIVA imposada pel Govern de l'Estat 

S'acorda que l'Ajuntament de Santa Eulàlia 
de Ronçana estudiï els mécanismes a fi i 
efecle de neutralitzar la pujada de l'IVA que 
es produirà a mitjans d'aquest any en les ta-
rifes dels serveis que presta ais ciutadans i 
ciuladanes. 

Reclamar al Govern de l'Estat que retorni 
l'IVA que el nostre Ajuntament abona quan 
paga les factures, mitjançant la modificació 
de la Liei 37/1992 de l'IVA. 

Pie ordinari: 
22 de jiiliol de 2010 

Informado diversa 

L'alcalde té un record pel caporal de la Poli-
cial Local, Ismael Alegre, mort la setmana 
passada a causa d'una greu malaltia. En nom 
de la Corporació es va transmetre a la seva 
familia el condol i l'agraiment per tots eis 
anys dedicáis al nostre pöble al servai de la 
policia locai i anteriorment a la policia de la 
Mancomunitat de la Vali del Tenes. 

El Sr. Jordi Sala informa que s'ha posai un 
tub formigonat a l'esplanada de Sani Simple 
de manera que aquesta ha quedal uniforme i 
s'ha canviat l'enllumenal a 213 punís del pö-
ble en concret 27 a Can Juli, 50 als 
Ametllers, 46 als Lledoners i 90 a la Font 
d'Abril, la quai cosa suposa que el 90% del 
pöble lingui bómbeles amb vapor de sodi 
que permeten estalviar i eviten la contami-
nació lumínica. 

El Sr. Martí Ferrés informa de l'acabamenl 
de les obres de tres inslal-lacions esportives: 
s'han canvial les lluminàries al camp de fut-
bol, s'ha pinlat la façana del pavelló i s'ha 
posât en funcionament la canonada de Sorea 
que subministra aigua al camp de fútbol. 

El Sr. Pere Cabot informa que s'han acabat 
les obres del clavegueram de Can Careta que 
beneficien a 17 veins, que es podran connec-
tar a la xarxa de clavegueram del municipi, 
s'han inslal-lat descalcificadors a diferente 
equipaments (Escola Ronçana, pavelló, pis-
cines, camp de fútbol) per millorar la salu-
britat de l'aigua correnl i per úllim s'ha po-
sai en funcionament el pou de Can Magre 
per facilitar l'abastamenl d'aigua al munici-
pi. 

El Sr. Jordi Sala informa de millores a la via 
pública: s'ha acabai la reparació dels camins 
i algún carrer que estava en mal estai, i tam-
bé el parxejat i manteniment de carrers, que 
es fa un cop a I'any. També s'han posai 1res 
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